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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Radio Centro Suono Sport.

Prezydent włoskiej federacji piłkarskiej wyraził ponownie swoje zdanie na

temat aktualnej sytuacji w europejskiej piłce.

- W tej chwili przebywam w Polsce z żoną, mam córkę w Rzymie i drugą w Londynie.

Tu również sytuacja jest trudna, nie mamy jeszcze liczb z Włoch, ale jest bardzo

duży strach. Nie podzielam optymizmu związanego ze wznowieniem lig, to szalone

zachowanie i absolutnie egoistyczne. Euro zostało zasadnie przełożone, ale nie

rozumiem jak można myśleć o wznowieniu treningów drużyn za kilka tygodni. Jeśli

nie uda nam się dokończyć lig przed 30 czerwca, sezon będzie bardzo

prawdopodobnie anulowany. Hipoteza karencji na poziomie europejskim dotycząca

przepisów, kontraktów i ubezpieczeń, które łączą wszystkie elementy, aby grać

również w lipcu, wydaje mi się bardzo skomplikowana. Poza tym wszystkim znajduje

się zdrowie publiczne, najpierw musimy znaleźć lek i rozwiązać kwestię zdrowotną,

a potem będziemy mogli wrócić do rozmawiania o piłce.
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